

« Les descendants de Liboire Baril and Geneviève Savoie »

Yolande Rheault
811-231 Goulet,
Winnipeg, MB
R2H 0S1
E-mail: volrol@mts.net
Telephone : 204-233-4735

Order Form
Formulaire de commande

Nom / Name _____

Address/ adresse _____

Ville / City _____ Prov. _____ Postal Code _____

E-Mail / Courier Electronique _____

Telephone / téléphone _____

Le livre d'histoire va être disponible vers la fin de août 2002.

The family History book will be completed and available for distribution by the end of August 2002.

-Ce livre contient environ 430 pages avec une finitions en anneaux Cerlox – un index de 3000 noms – contient des portraits de famille – il sera anglais et français.

-It is a 430 pages with a Cerlox bound – pictures of our families – an index of more than 3000 names – it will be in French and English

Oui, je veux acheter un ou des livre(s) d'histoire de famille des Baril _____ Combien?

Yes, I would like to buy the Family book (s). _____ How many.
I enclose a _____ cheque _____. Or money order payable to Yolande Rheault in the amount of \$50.00 for each book.
\$50.00 X _____ books = _____ + a \$10.00 each for mailing. Total \$60.00.

Ci-inclus un _____ cheque, ou un mandat de post payable à Yolande Rheault au montant de 50,00\$ par livres. 50,00 X _____ livres + _____ + 10.00 pour manutention pour chaque livre. Total 60,00\$.

S.V.P. imprimer et remplir la formule ci-dessous et poster à l'adresse indiquée. Je veux savoir maintenant avant la fin de juillet, pour combien en imprimer.

Please print and fill this application and mail to the address listed above. I would like to know now by the end of July, so I can know how many to print.